

Informacja dla Pracodawców o zmianach dot. miesięcznego dofinansowania do wynagrodzeń pracowników niepełnosprawnych ze środków PFRON w 2014 r.

Od 1 kwietnia 2014 r., zgodnie z wprowadzonymi zmianami ustawą o zmianie niektórych ustaw w związku z realizacją ustawy budżetowej (ustawa z dnia 8 listopada 2013 r. Dz. U. poz. 1645), **nastąpi uniezależnienie wysokości miesięcznego dofinansowania od kwoty minimalnego wynagrodzenia osoby niepełnosprawnej.**

Oznacza to, że **od kwietnia 2014r. pracodawcy z otwartego rynku pracy oraz pracodawcy prowadzący zakład pracy chronionej** będą otrzymywać takie samo dofinansowanie do wynagrodzeń niepełnosprawnych pracowników w zależności od stopnia niepełnosprawności.

Stopień niepełnosprawności znaczny - Kwota dofinansowania 1800 zł

Stopień niepełnosprawności umiarkowany - Kwota dofinansowania 1125 zł

Stopień niepełnosprawności lekki - Kwota dofinansowania 450 zł

osoba niepełnosprawna z orzeczoną chorobą psychiczną, upośledzeniem umysłowym, całościowym zaburzeniem rozwojowym lub epilepsją oraz niewidomi - każda z powyższych kwot zwiększa się o 600 zł

UWAGA !

Za okresy **od stycznia 2014 r. do marca 2014 r.** miesięczne dofinansowanie do wynagrodzenia pracownika niepełnosprawnego, określone w art. 26a, przysługuje w wysokości i na zasadach obowiązujących w roku 2013.